

Certificat BE08/951002

Le système de management de

AHLSTROM-MUNKSJÖ MALMEDY S.A.

Avenue du Pont de Warche 40
4960 Malmedy, Belgique

a été audité et certifié selon les exigences de

ISO 14001:2015

Pour les activités suivantes

Production de non-tissé par voie humide

Ce certificat est valable du 30/06/2019 au 29/06/2022 et reste valide sous condition d'audits de surveillance satisfaisants.

Version 7. Certifié depuis 05/07/2016.

Audit de renouvellement à prévoir avant le 29/05/2022.

L'audit menant à ce certificat a débuté le 03/06/2019
Date de validité du certificat précédent était jusqu'au 29/06/2019



Autorisé par

Pieter Weterings
Certification Manager
SGS Belgium NV

SGS House Noorderlaan 87 2030 Antwerp Belgium
t +32 (0)3 545-48-48 f +32 (0)3 545-48-49 www.sgs.com



Accreditation Number
005-EMS
EN ISO/IEC 17021-1:2015

Page 1 de 1



Ce document est émis par la société conformément à ses conditions générales de Certification accessibles www.sgs.com/terms_and_conditions.htm, sauf si convenu autrement. Nous attirons votre attention sur les clauses de limitation de responsabilité, d'indemnisation et de compétence judiciaire figurant dans nos conditions générales de service. L'authenticité de ce document peut être vérifiée sur <http://www.sgs.com/en/Our-Company/Certified-Client-Directories/Certified-Client-Directories.aspx>. Toute modification non autorisée, altération ou falsification du contenu ou de la forme du présent document est illégale et les contrevenants sont passibles de toutes poursuites prévues par la loi.



Certificate BE08/951002

The management system of

AHLSTROM-MUNKSJÖ MALMEDY S.A.

Avenue du Pont de Warche 40
4960 Malmedy, Belgium

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 14001:2015

For the following activities

Production of wet laid non woven

This certificate is valid from 30/06/2019 until 29/06/2022 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits. Issue 7. Certified since 05/07/2016. Recertification audit due before 29/05/2022.

The audit leading to this certificate commenced on 03/06/2019
Previous issue certificate validity date was until 29/06/2019



Authorised by

Pieter Weterings
Certification Manager
SGS Belgium NV

SGS House Noorderlaan 87 2030 Antwerp Belgium
t +32 (0)3 545-48-48 f +32 (0)3 545-48-49 www.sgs.com



Accreditation Number -
005-EMS
EN ISO/IEC 17021-1:2015

Page 1 of 1



This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services, unless otherwise agreed, accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm. Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.